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30/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Az önkormányzat 2014. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló tájékoztatót elfogadásra 

javasolja. 

 

 

31/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat  
Az önkormányzat 2014. évi költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést 

támogatja. 

 

 

32/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladányi Víziközmű Társulat 2014. I. félévi gazdálkodásáról készült beszámolót tudomásul 

veszi. 

 

 

33/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. folyószámla hitelének 2014. I. félévi 

felhasználásáról szóló beszámolót tudomásul veszi. 

 

 

34/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, Könyvtár, Múzeum in-house 

szerződésével kapcsolatos beszámolót tudomásul veszi. 
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Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete 2014. I. félévi munkájáról készült beszámolót 

elfogadásra javasolja. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 - 2 - 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2014. augusztus 26-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 14 óra 00 perc, befejezése: 15 óra 13 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó 

Szervezete igazgatója 
 Szabó Sándorné, Püspökladányi Víziközmű Társulat képviselője 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Szilágyi Anett, Városgazdálkodási Iroda ügyintézője 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes. Borsos László bizottsági tag munkahelyi elfoglaltsága miatt igazoltan van 
távol. 
 
Kérem, szavazzunk a napirendi pontokról a meghívó szerinti sorrendben: a szavazás 
eredménye 4 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Tájékoztató az önkormányzat 2014. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
2. Előterjesztés az önkormányzat 2014. évi költségvetési rendeletének módosítására 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2014. I. félévi gazdálkodásáról 
 Előadó: Kiss Zsigmond elnök 
 
4. Beszámoló a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. folyószámla 

hitelének 2014. I. félévi felhasználásáról 
 Előadó: Varga Lajos ügyvezető 
 
5. Beszámoló a Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, Könyvtár, 

Múzeum in-house szerződésével kapcsolatban 
 Előadó: Dede Zsoltné Sári Andrea intézményvezető 
 
6. Beszámoló Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete 2014. I. félévi 

munkájáról 
 Előadó: Pusztainé Nádházi Ibolya igazgató 
 
7. Különfélék 
 

 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Fekete László legyen. A 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
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1. napirend: Tájékoztató az önkormányzat 2014. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Miért van a költségvetésben ingatlanértékesítés? A Szénatéri ingatlan értékesítésére miért 
került sor? Van-e nagyarányú kintlévőség? Intézményeknél túlteljesítés mit jelent? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A költségvetést nem lehet mínuszosan tervezni, ingatlanértékesítést állítottunk be a bevételek 
közé. A Szénatéri ingatlanra volt jelentkező, a vevő kifizette a vételárat. 
Sok pályázat esetében utófinanszírozásban vagyunk, de a pénzek határidőre beérkeznek. Az 
óvodánál iskolánál indokolt, minimális túllépés van, amit ne tudnánk kezelni. 
 
Gali Valéria, bizottsági tag 
A bentlakásos otthonnal mi a helyzet? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Igazságügyi szakértő felmérte a helyzetet, több egyeztetés is történt a kivitelezővel az ügyvéd 
jelenlétével. Elindult az új közbeszerzési eljárás, a tender dokumentáció elkészült. Azért van 
az ügyvéd is bevonva, mert ha nekünk plusz költségünk keletkezik a régihez képest, akkor azt 
mi érvényesíthetjük a régi kivitelezővel szemben. Ez csak akkor áll össze, ha ténylegesen 
lezárul a kivitelezés és látjuk az összes költséget.  
 
Fekete László, bizottsági tag 
Mi volt az oka a szerződés felmondásának? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Nem teljesítette időben a kivitelezést. Az eredeti átadási időpont 2014. február 17. volt.  
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A sporttelep felújításához miért nem fogtak még hozzá? Úgy tudom, nyert a pályázat. Mi a 
helyzet az önkormányzati utak építésével? A Dorogi Márton mellszobor pályázatot 
megnyertük? A Startmunkával kapcsolatban hogy állnak a kifizetések? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A sporttelep felújításával kapcsolatban a Városgazdálkodási Iroda felé még nem érkezett erről 
információ. Nem mind a 20 út rendelkezik engedélyes tervvel, azoknak is el van indítva az 
engedélyeztetésük, szakmai véleményt nem tudok róla mondani. A mellszoborral kapcsolatos 
pályázat elutasításra került, de várólistán vagyunk. A Startmunka esetében kb. egy hónap 
csúszással érkezik meg a támogatás. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Adósságkonszolidáció le ment rendesen ugye? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Igen, 2014. február 28-i nappal, így az önkormányzatnak hosszú lejáratú hitele nincs. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A kötvényre nem fizetnek magasabb kamatot a bankok? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A kamat mértéke a normál kamatra süllyedt vissza, kb. 1/3-ára. Az OTP magasabb kamatot 
ajánlott, de még így is 1/3-a-. 
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Tóth László képviselő 
A prémium évek programban hány fő van? A Sportalapítvány támogatásának teljesítése most 
50%-os, van-e lehetőség arra, hogy szeptemberben az időarányos kifizetésre kerüljön? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A prémium évek programban négy fő van. A sportalapítvány negyedévente adja be az 
igénylését, július első hetében ki lett fizetve a III. negyedévi támogatás.  
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Hogy áll az önkormányzati segélyezés? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Az időarányoson túl vagyunk, a köztemetés előirányzata magasabb a tavalyi évhez képest, az 
FHT alul van tervezve, több a közfoglalkoztatott. próbáljuk tartani a kifizetéseket, de az őszi 
hónapokban nagyobb kifizetések várhatóak. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat 
 

30/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2014. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló tájékoztatót 
elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 

 
 
2. napirend: Előterjesztés az önkormányzat 2014. évi költségvetési rendeletének 
módosítására 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A gyermekétkeztetés túligénylése miből adódott? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Év elején megállapították a támogatás összegét és miután megtörtént az ellenőrzés, 
csökkentették a támogatást. Ez az óvodát és a GESZ-t érinti, ezt az összeget ki kell 
gazdálkodniuk. Most a tartalékalapot csökkentő tételek közé lett beemelve. 
 
Gali Valéria, bizottsági tag 
Arányosan lehet-e tudni, hogy mennyi volt a támogatás összege? A szociális nyári étkeztetés 
meddig tartott? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Üzemeltetésre 72 millió Ft. A visszavonás 60%-ban az óvodát, 40%-ban a GESZ-t érintette. 
Sok mindenből tevődik össze ez az összeg. A szociális nyári étkeztetés rendben lezajlott, 5 
hétig az óvoda, 6 hétig a GESZ főzött. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A 70 millió Ft-os folyószámla hitelkeretből mennyi áll most rendelkezésre? Az intézményi 
felújításokkal kapcsolatban lehet tudni valamit? 
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Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Jelenleg 60 millió Ft-on vagyunk mínuszban, de kélt hét múlva jön az adófeltöltés. A Kálvin 
Téri Iskola felújítása TÁMOP-os pályázatból valósul meg, az Ifjúsági Ház felújítása 
HungaroControl támogatásából. 
 
Gali Valéria, bizottsági tag 
A gyermekétkeztetés támogatás visszavonásának volt-e előjele? 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
Az üzemeltetési költségeken nem tudunk módosítani. Semmi jele nem volt ennek az 
indokolatlan visszavonásnak, a költségvetési törvényben meghatározott számítási 
módszereknek megfeleltünk. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat 
 

31/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2014. évi költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést 
támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 

 
 
3. napirend: Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2014. I. félévi 
gazdálkodásáról 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A kintlévőségek átadása milyen stádiumban van? 
 
Szabó Sándorné, Püspökladányi Víziközmű Társulat képviselője 
Az egyáltalán nem fizető 236 adós közül 105 jelentkezett az önkormányzatnál, ebből 
ténylegesen 67-en fizetnek. Most kerülnek átadásra azon adósok, akik elkezdték a befizetést, 
de van tartozásuk. Július-augusztus hónapban visszaesett a bevételünk. Már tíz ingatlan került 
át az eszközkezelőhöz, ő nem vállalja át a fizetést. 
Amint befejeződik a beruházás, elkezdődik a végelszámolás, akkor az adósok átadásra 
kerülnek az önkormányzat felé. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Az önkormányzat adók módjára próbálja behajtani ezeket a tartozásokat. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat 
 

32/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladányi Víziközmű Társulat 2014. I. félévi gazdálkodásáról készült beszámolót 
tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 
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4. napirend: Beszámoló a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 
folyószámla hitelének 2014. I. félévi felhasználásáról 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat 
 

33/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. folyószámla hitelének 2014. I. 
félévi felhasználásáról szóló beszámolót tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 

 
 
5. napirend: Beszámoló a Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, 
Könyvtár, Múzeum in-house szerződésével kapcsolatban 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
In-house beszerzéssel választottuk ki a soft tevékenységek elvégzésére az intézményt. Az 
egyik feltétel az volt, hogy az intézménynek a bevétele minimum 80%-ban az 
önkormányzattól származzon vagy az önkormányzat után állami szervtől. És ez a táblázat 
mutatja is, hogy ez 85%-ban teljesült. Negyedévente fogunk ilyen beszámolóval találkozni, 
amíg ez a tevékenység folyik. Ez egy háttér tájékoztató a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
részére. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat 
 

34/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, Könyvtár, Múzeum in-house 
szerződésével kapcsolatos beszámolót tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 

 
 
6. napirend: Beszámoló Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete 2014. I. félévi 
munkájáról 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A beszámolóban olvasható, hogy a kötelezettségvállalás szabályainak betartását az 
intézményeknek még gyakorolniuk kell. Ezt hogy kell érteni. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
Az államháztartásról szóló törvény és a végrehajtási rendelete írja elő a kötelezettségvállalás 
rendjét. Jelen pillanatban mindent elkövetünk annak érdekében, hogy le tudjuk rögzíteni úgy a 
számlákat, hogy az jó legyen, de vannak esetek, amikor egyszerűen lehetetlen. 
Mivel a számlának a teljesítés időpontját kell lekönyvelni, a teljesítés időtartamán alapszik a 
kötelezettségvállalás véglegessége. Ha bejön egy számla két héttel vagy pár nappal később 
úgy, hogy előtte nem volt kötelezettségvállalás, az bizony a könyvelésen látszik. Ezt még 
gyakorolni kell. 
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Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Ezt a protokollt tudják az intézmények ugye? 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
A jogszabály három esetben engedi meg a kötelezettségvállalás rendjétől való eltérést: 
közüzemi díjakra vonatkozóan, olyan jellegű kifizetéseknél, amely mögött tartós szerződés 
van, például a telefondíj azon része, amely a hálózati csatlakozási díjra vonatkozik. Behatárolt 
kötelezettségvállalásnak kell lenni. 
Élelmezés esetén úgy csináltuk, hogy szerződésünk van minden egyes szállító céggel, de 
nincs összeghez kötve, ebben az esetben is kell megrendelőt küldeni. Nem könnyű az új 
könyvelési rendszer sem, rengeteg új főkönyvi számlát kell használni, amit eddig nem, meg 
kell érteni ezeknek az összefüggéseit, ráadásul mindegyiknek kötelezettségvállalás része a 
költségvetési beszámoló részét képezi, a pénzügyi teljesítés része viszont 
eredményszemléletben lesz majd bevezetve. Majd az éves beszámolókor fog a testület is azzal 
szembesülni, hogy eredményként egy hatalmas negatív összeget lát.  
 
Fekete László, bizottsági tag 
Tehát akkor mindenhez megrendelőt kell írni, aztán számlázhat a szállító? 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
Igen illetve számlázhat a teljesítéssel egy időben is. Tudom, hogy nem könnyű, de semmi más 
nem kell hozzá, csak akarat. Az 1. sz. mellékletben látható, hogy hányféle nyilvántartási 
ellenszámlát használunk a könyvelésben.  
 
Fekete László, bizottsági tag 
Az év végi beszámolóban fogunk számszaki adatokat is látni? 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
Természetesen. 
 
Gali Valéria, bizottsági tag 
Nem lehet elektronikus megrendelőt készíteni? 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
Úgy szerettem volna, hogy az intézményeknél lévő gazdasági koordinátorok a GESZ-hez 
tartoznának Abban az esetben, ha én vagyok a munkáltatója és én tudom számon kérni. 
Interneten hozzáférhetővé tettem volna a könyvelő programot az intézménynél és nyomon 
követhető lenne, hogy ki rögzítette fel. Amint a megrendelő a kezében van, azonnal fel tudná 
rögzíteni.  
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Mi a leggyengébb pontja a GESZ-nek? 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
A munkamegosztási megállapodás. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat 
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35/2014. (VIII. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete 2014. I. félévi munkájáról készült 
beszámolót elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné bizottsági elnök 

 
 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Szabó Attiláné Fekete László 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 


